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 שלום ושבוע טוב לכולם,  

 עסקנו בנושאים הבאים:המשכנו ו במהכלו, קצר, מרגש ומורכב עבר עלינושבוע 

 החלטותלאחר תקופה ארוכה וקבלו ביום חמישי שעבר, הצוותים המקצועיים נפגשו  –פיצויים במסלולים "הוורודים" ה 

מקווה שנצליח הפערים שהיו לפני הפגישה הצטמצמו באופן משמעותי ואני הפיצויים במסלולים הוורודים. ת את והמקדמ

את שלהם ולקבל את התביעות יוכלו להגיש לדאוג שהחקלאים ו ,במסלול זה בכל הגידוליםאת הדיונים קרוב לסיים בזמן ה

 הגשת בה יקבלו הסבר על אופן  ,חקלאים תושבי הצפוןפגישה של באגמון החולה תתקיים מחר )יום שני(   המגיע להם!!

מנכ"ל משרד להשתתף  . במפגש אמורים שכבר כמעט מוכניםמטעים של ענף הוהסבר על הסימולטורים  הטפסים

,  נציגי החקלאים בראשם דובי (יםועוד אנשי מקצוע משני המשרד)מנהל מס רכוש  –אורן לביא, אמיר דהאן  –החקלאות 

 מהסוג הזה כדי לנסות ולהנגיש את אופן הגשת הטפסים נוספים אמיתי ואנוכי. אנו מקווים שבקרוב נוכל לקיים מפגשים 

 לכולם. ואופן מילוים 

והן פתוחות להערות הציבור  פההתקנות נמצאות . התקנות המשך של מס רכושביום חמישי שעבר פורסמו להערות הציבור 

 במאי בשמונה וחצי בבוקר.    26 -עד ה

 

  בלימוד הנושא , לפוליטיקאיםאנו מתקדמים גם בנושא הזה, בעיקר בהסברה  –במזון אימוץ התקינה האירופאית להרפורמה

הציג  ,, היועץ ששכרנו לנושא זהזאב פייקובסקי ד"ר לעומק וקביעת פגישות מקצועיות עם אנשי מקצוע ובעלי עניין. השבוע

בפני המזכירות את החוק והשפעתו על החקלאות בישראל. ביום רביעי הקרוב בתשע בבוקר תתקיים ישיבה נוספת של 

. גם אם מפה אני קורא לכל מי שיכול להגיע ולהראות נוכחות בדיונים בכנסתועדת הבריאות להמשך הדיון ברפורמה. 

אתם יכולים לסייע. בדיון שהיה לפני שבוע היה ברור שהנוכחות לכאורה זה נראה לכם מיותר, יש לזה השפעה רבה!! ופה 

 ומראה שהנושא חשוב ושאנחנו לא מתכוונים לוותר ולהרפות.  משפיעה על מקבלי ההחלטותהמרשימה שלנו בהחלט 

 

 חוק המים. אישור התיקון של עם פתיחת מושב הקיץ של הכנסת אנו נערכים להתחלת תהליך   -  המיםלתיקון חוק חוק ה

, לתיקון שיזם המיגזר החקלאי ( לצפייה הקליקו כאןקבוצת חברי כנסת בראשותו של ח״כ הרב משה גפני הגישה הצעת חוק )

 מכתבשלחנו בימים האחרונים  ההצעה מתוכננת להגיע בשבועות הקרובים לאישור וועדת השרים לחקיקה. חוק המים.

מצורפת רשימת ים שחברים בוועדה לאשר את ההצעה.)עזרתכם בהשפעה על השר את  מבקשים ואנו לוועדת שרים 

 נבקש מכל מי שיוצר קשר עם אחד השרים או מי מטעמו לעדכן אותנו.. (השרים

 

 

 

https://tazkirim.gov.il/s/legislativeworkactivity/a133Y00000LPHtdQAH/la-286727?language=iw
https://docs.google.com/document/d/1jtIWB1wt80HXO7IxNVq2eMnnPc4ws6i_/edit?usp=sharing&ouid=113053980269926925285&rtpof=true&sd=true
https://drive.google.com/file/d/1jiXCR_MfJXxAaBXwJNmzuZobAEL1utoA/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/1wdIMqjANxPmlqj4DY-Qp1Yw8r89RKhTv/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/1wdIMqjANxPmlqj4DY-Qp1Yw8r89RKhTv/view?usp=sharing
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 ( הקליקו כאן לצפייה בנוהל)במסגרת סיכום   .נחתם הסכם למתן תמיכה לדגי האיכות 2022בדצמבר – תמיכה בדגי איכות

ים )כלומר סוגי דגים שאינם זכאים לתמיכה זה, הוסדרה התמיכה למגדלי דגים כגון דניס, ברמונדי, בס, לברק, פורל ואחר

 והבורי(.  מתוקף נוהל "תמיכה ישירה במגדלי דגי בריכות ובדייגי הכנרת" המתייחס לדגים ממשפחות האמנוניים, הקרפיוניים

בהתאם לסיכום האמור משרד החקלאות פירסם נוהל תמיכה, המסדיר את התמיכה הישירה למגדלי דגי האיכות. ניתן להגיש 

 . 2024ביוני  6 -ועד ה 2024במאי  20 -מה החלשות לתמיכה בק

הגעה לדיונים ויצירת קשר עם נבחרי ל של כל אחד מכם ומכן. התגייסות והעזרה את האנו נכנסים לתקופה בה נצטרך לסיום, 

 . רק ביחד נצליח!! משמעותית על ההחלטות  המתקבלות השפעההציבור יש 

ישובו לביתם והשקט ישרור שוב במדינה ותושבי הישובים שפונו אני מקווה שנצליח בקרוב לשוב לשגרה, ושהחטופים 

 האהובה שלנו. 

 דורמן   אורי                                  

                                                           

 מזכ"ל התאחדות חקלאי ישראל        

 

 התאחדות חקלאי ישראל יו"ר -עמית יפרח  :העתק

https://drive.google.com/file/d/1rTYboelvYY9e6KQfyG-Kp_lHoqr_Ltk0/view?usp=sharing

